
R. Juknevičienė: „Be Ukrainos pergalės Europoje nebus ilgalaikės
taikos“

Europos Parlamento narė Rasa Juknevičienė šiandien plenarinėje sesijoje Strasbūre
kalbėdama apie situaciją Ukrainoje pabrėžė, kad debatai dėl Ukrainos iš esmės yra apie
mus, apie Europą ir jos ateitį.

„Mūsų ateitis turi du skirtingus scenarijus: vienas – Ukrainos pergalės atveju, kitas – labai
niūrus, jei nepadėsime Ukrainai laimėti“, – sakė EP narė. Ji priminė Pasaulio ekonomikos
forume Davose Prezidento Volodimyro  Zelenskio išsakytą frazę: „Nepamirškime – Europos
šalių nuo Rusijos neskiria joks vandenynas.“

Jis paragino Europą rimtai susirūpinti savo saugumu.

„Štai kodėl mums dabar reikia aiškaus Ukrainos pergalės plano. Turime veikti greitai.
Pabrėžiu – pergalės plano! Kalbama ne tik apie ginklus. Šiandien jie yra svarbiausi, bet
planas apima ir kur kas daugiau. Šis planas taip pat apima ES plėtrą, energetikos politiką,
technologijas, pramonę. Visa tai – apie Europą kaip globalią pasaulinę žaidėją. Visa tai
neįmanoma be Ukrainos“, – kalbėjo EP narė.

Pasak R. Juknevičienės, be Ukrainos pergalės Europoje nebus ilgalaikės taikos.

„Be laisvos Ukrainos ir nugalėtos imperialistinės, kolonijinės Rusijos nebus nei stiprios, nei
konkurencingos Europos“, – sakė EP narė.


